
13) 
 
 
 

POBUDE, VPRAŠANJA, ODGOVORI 

 
 
 
 



16. REDNA SEJA 
 
VPRAŠANJA, PRIPOMBE, POBUDE – Pavel Jakopič 
1. Kanalizacija Postojna. Tam je kar nekaj hiš, pa še asfalta ni.  
 
ODGOVOR – ustni 
1. za ta del se že išče projektanta.  



VPRAŠANJA, PRIPOMBE, POBUDE – Urban Jan 
1. tehnično vprašanje; hiša stoji na svoji parceli, pol metra od ceste, streha pa sega meter v cestno telo? 
Ali je to mogoče? 
 
ODGOVOR – ustni 
1. V starih vaških jedrih so bile hiše zgrajene prej kot cesta. Hodili pa so s konji. Problem je, ko se z 
adaptacijami posega v cestna telesa. Res je, da svetnik Pretnar na problem vasi Poljšica opozarja in da se 
odgovori občine ponavljajo. Do hitre rešitve se da hitro priti, vendar se na koncu vedno ugotovi, da noben 
traktor s prikolico ne sme več peljati po Poljšici. Reši se en problem, odpre se drug. Direktor je predlagal, 
da dokler se ne najde res take rešitve, ki bi bila za vse sprejemljiva, ostane taka prometna ureditev, kot je. 
Predvideva se terenski sestanek z inšpektoratom, policijo in svetniki s tega območja.  
 
ODGOVOR – pisni 
1. Zemljiško katastrska situacija v starih vaških jedrih ima podlago v času nastajanja zemljiškega katastra, 
to je za naše območje čas franciscejskega v letu 1826  ter kasnejše nadgradnje le tega z  reambulančnim 
katastrom leta 1864 ter tedanjim dojemanjem kaj pravzaprav stavba je. To je bil čas fundusa t.j. tlorisa 
stavbe ter davčnih politik tedanjega časa. To  predstavlja stavbni in zemljiški značaj vaških jeder. Zato se 
tega ne more dojemati kot uzurpacijo javnega prostora. 



VPRAŠANJA, PRIPOMBE, POBUDE – Edvard Torkar 
1. Občina Bled je pričela graditi stezo od Jurčka proti Pršivcu. Ali bo steza šla naprej proti Podhomu, do 
Vršc ali je to samo blejski projekt? 
 
ODGOVOR – ustni 
1. župan nima nobene informacije o tem projektu. 
 
ODGOVOR – pisni 
1. Občina Bled bo urejala pot do meje agrarne skupnosti (cca 720m) in se ne bo nadaljevala do Vršc. Gre 
samo za blejski projekt. 



VPRAŠANJA, PRIPOMBE, POBUDE – Dominik Piber 
1. ali se bo cesta od trgovine Mercator proti naselju Spodnje Gorje odprta ali ne? 
 
ODGOVOR – ustni 
1. tudi za to cesto se bodo na terenu sestali inšpektorat in svetniki iz tega območja.  



VPRAŠANJA, PRIPOMBE, POBUDE – Janez Poklukar 
1. spraševal je, zakaj sinu ne napeljejo vode? Plačano ima vse.  
 
ODGOVOR – ustni 
1. vprašanje bo posredovano Infrastrukturi Bled.  
 
ODGOVOR – pisni  
1. Odgovor Infrastrukture Bled:  
Izdelava hišnega vodovodnega priključka za Poklukar Janeza je bila predvidena v mesecu juliju 2021. Glede 
na izraženo željo po izdelavi vodovodnega hišnega priključka s strani investitorja na Infrastrukturi Bled v 
njihovem imenu na Občino Gorje vložili prošnjo za zaporo ceste v dneh od 1 -10.7.2021. Že v osnovi je bilo 
dogovorjeno kdo je izvajalec vseh gradbenih del, ki je bil o terminu izvedbe pravočasno obveščen. 
 
Glede na to, da potem izvajalec gradbenih del ni imel časa za izvedbo potrebnih gradbenih del, seveda do 
izvedbe ni prišlo.  
 
Je pa seveda v času gradnje potreboval vodo…in vodo smo mu začasno priklopili pri najbližjem sosedu, kar 
je bil spet naš dogovor z lastnikom objekta.  
 
Pred dobrim tednom dni smo to začasno napeljavo ukinili, saj je obstajala velika verjetnost po poškodbi 
vodovodnih elementov zaradi zmrzali, tako da objekt v gradnji v tem trenutku nima vode. 
 
Infrastruktura Bled d.o.o. glede na vse povedano vsekakor ni kriva, da investitor na objektu do danes ni 
dobil svojega vodovodnega priključka…..kdaj ga bo dobil je treba povprašati izvajalca gradbenih del... 
 
Lp 
Štefan Korošec, univ.dipl.org., 
vodja programa 
 



VPRAŠANJA, PRIPOMBE, POBUDE – Anja Bunderla 
1. OPPN Vršce je nastal na pobudo Turističnega društva Gorje, zaradi legalizacije nelegalno postavljene 
lope. Sedaj to lopo TD prodaja. Ali je sploh pomembno, da je še OPPN? 
 
ODGOVOR – ustni 
1. občina nima interesa financirati OPPN Vršce, razen če bo občinski svet odločil drugače. Pravna podlaga 
sicer obstaja, vendar občina ne izvaja nobenih aktivnosti v zvezi z OPPN.  



VPRAŠANJA, PRIPOMBE, POBUDE – Primož Pretnar 
1. ali je mogoče že izračunati informativni izračun za komunalni prispevek na občinski spletni strani? 
2. omejitev hitrosti med Zgornjimi Gorjami in Poljšico. Tam je sedaj omejitev 90 km/h.  
 
ODGOVOR – ustni 
1. na občinski spletni strani je možen neto izračun, odlok je bil sprejet za bruto površine. Potrebno je 
popraviti na spletni strani.  
2. pobudo bo obravnaval SPV na svoji seji.  

 
ODGOVOR – pisni 
1. priprava izračuna komunalnega prispevka je v zaključni fazi.  

 


